
PROTOKÓŁ NR 43/2013 
Z OBRAD XLIII SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 30 WRZEŚNIA 2013 ROKU 
 
 
W obradach udział wzięli :  
-  radni zgodnie z załączoną listą obecności 
- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności  
- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  
- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 
- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 
 
Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
4. Podjecie uchwały w sprawie zmian w WPF  
5. Przedstawienie informacji z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 roku 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany inkasenta podatków na Nowych Mostkach 
7. Przyjęcie protokołów z  XXXIX i XLII Sesji Rady Gminy Sochaczew 
8. Sprawy różne  
9. Zakończenie obrad XLIII  Sesji  Rady Gminy Sochaczew . 

 
 
AD. 1 
 
Obrady XLIII Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 
Czesław Ćwikliński o godz. 1005 . 
W obradach udział wzięło15 radnych , co stanowi quorum , przy którym rada może 
obradować i podejmować uchwały . 
 
AD.  2 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponował wykreślenie z porządku obrad pkt 
dotyczącego rozpatrzenia skargi na byłego Dyrektora ZS w Wyczółkach ,  a wprowadzenie do 
porządku obrad pkt dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany inkasenta podatków na 
Nowych Mostkach . 
Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie . 
 
AD. 3 
 
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy przedstawiła Skarbnik 
Gminy  Pani Alicja Ziółkowska ( uchwała w załączeniu do protokołu ) 
 
Pan Sławomir Sokołowski wypowiedział się na temat środków jakie są na realizacje 
projektów . Stwierdził , że dobrze jest jeśli pieniądze wpływają, ale są źle wydawane . Nie 
jest to jednak wina gminy , bo pieniądze te można wziąć i wydać w ściśle określony sposób , 
bo inaczej  nie dostanie się ich w ogóle . Swobodna realizacja projektów jest ograniczona  
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych w czasie głosowania  
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- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
  
                                                               
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr XLIII/194/2013  w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew. 
 
 
AD. 4 
 
Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej  ( uchwała w załączeniu do protokołu )  
 
W związku z tym , że nie było pytań w sprawie przedstawionej uchwały Pan Przewodniczący 
Rady Gminy poprosił radnych o przystąpienie do głosowania . 
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych w czasie głosowania . 
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/195/2013 w sprawie 
wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2013 – 2022   
 
 
AD. 5 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Skarbnik o 
przedstawienie  informacji na temat wykonania budżetu gminy Sochaczew za I półrocze 2013 
roku . Pan Przewodniczący zaproponował , aby przedstawić  uchwałę RIO w sprawie 
przedłożonego sprawozdania z wykonania budżetu gminy . 
 
 
AD. 6 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany inkasenta podatków na Nowych Mostkach przedstawił 
Pan Czesław Ćwikliński  
 
- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 14 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 
 
WNIOSEK  
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/196/2013 w sprawie 
zmiany uchwały Nr XXXVI/164/2013  dotyczącej inkasa podatku od nieruchomości , 
rolnego i leśnego . 
 
 
 
AD. 7  
Protokół z obrad  XXXIX i z XLII Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie   
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AD. 8 
 
W sprawach różnych głos zabrali :  
 
Pani Dymkowska Jadwiga  poinformowała , że mieszkańcy Kuznocina mieszkający przy 
drodze lubiejewskiej proszą o poprawienie  tej drogi , bo trudno się nią poruszać  . Pani sołtys 
zgłosiła potrzebę ustawienia tablicy sołeckiej na tej części Kuznocina , która jest przy  drodze 
powiatowej do Lubiejewa. , mieszkańcy proszą również o założenie tam światła . 
 
Pan Brodowski poinformował , że mieszkańcy Bronisławów złożyli pismo w sprawie rowu i 
chcieliby wiedzieć , co w tej sprawie   
 
Pan Krakowiak  zwrócił uwagę na stan drogi od Rozlazłowa do Żdżarowa . Ta droga była 
robiona , ale znów są doły i powinien naprawić to wykonawca kanalizacji . 
 
Pan Malinowski Tadeusz zgłosił , że część mieszkańców Altanki nie ma jeszcze koszy na 
śmieci . 
 
Pan Nagłowska Ryta zapytała , czy są jakieś ustalenia z  miastem odnośnie przejścia dla 
pieszych  do OBI  i TESCO  
 
Pan Sokołowski Sławomir zwrócił uwagę , że poruszany był już problem bezpieczeństwa 
zjazdu  z drogi w Żdżarowie na obwodnicę , bo na skutek zamontowania ekranów może dojść 
do nieszczęścia . Potrzebna jest tam przebudowa , może założenie luster. 
 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  i poinformował , że 
- tablice sołeckie zostaną zamówione  
-  w miarę posiadanych środków finansowych będą robione drogi i oświetlenie 
- Stan rowu melioracyjnego w Bronisławach zostanie sprawdzony , prace przy takich rowach 
wykonuje przeważnie Spółka Melioracyjna . 
-  naprawa drogi w okolicy Kątów  z powodu prowadzenia tam prac kanalizacyjnych  była już 
zgłaszana  
- odnośnie przejścia dla pieszych do OBI spotkania z miastem jeszcze nie było  
- w sprawie skrzyżowania drogi z obwodnicą interwencja była podjęta i postawiono tam znak 
STOP i namalowano białą linię , aby poza nią się nie wysuwać , może zaproponować jeszcze 
ograniczenie prędkości na drodze krajowej . 
- były prowadzone rozmowy z GDDK w sprawie ograniczenia ilości ustawianych ekranów 
 
Pan Wójt stwierdził , że w pełni zgadza się z Panem Sokołowskim odnoście środków 
pozyskiwanych na realizacje projektów i też uważa , że dla samorządów powinna być 
przewidziana większa dyspozycyjność w sprawie wydawania tych środków . 
 
 Pan Wójt poinformował , że radni odwiedzili Szkołę Polską w Nowym Rozdole na Ukrainie. 
Wśród mieszkających tam Polaków widać tęsknotę za krajem  , cieszą się Oni z odwiedzin i 
bardzo przygotowują się do tych spotkań . Mer Nowego Rozdołu dysponuje budżetem 
pochodzącym w 100 % z Kijowa i może realizować tylko te zadania , na które Kijów dał 
pieniądze  
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Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował , że również odwiedził Polaków na Ukrainie 
a życie Polaków na Ukrainie przypomina życie w dawnej Polsce .  
 
Pan Krakowiak zwrócił uwagę na niedbałe wykonywanie prac przez firmę czyszczącą rowy , 
bo wycinają gałęzie , na które następnie sypią ziemię pochodzącą z pogłębianych rowów.  
 
 
AD. 9 
 
Obrady XLIII Sesji Rady Gminy  Sochaczew zakończono o godz. 1130 

 

 
/-/ Czesław Ćwikliński 

Przewodniczący Rady Gminy Sochaczew 
 

     
  Protokołowała 
 
Wiesława Dałkiewicz         
 

 

 
 
 
  


